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                                               PROTOKÓŁ  NR  20 /2008 
                                 XX Sesji Rady Gminy Perzów 
                                    w dniu 29 października 2008r. 
                                     w godz. 13.15 do 17.45 
 

1. Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy Perzów  
Zdzisław Burzała. Powitał radnych,  Panią Wójt, Zastępcę Wójta,Panią 
Skarbnik, Panią Sekretarz, sołtysów, pracowników Urzędu Gminy i Pana 
Oresia ze Starostwa Powiatowego w Kępnie. 
Stwierdził obecność 15 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad Sesji: 
 
1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia ceny skupu Ŝyta za podstawę 
obliczania podatku rolnego. 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2009r. 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie  zasad wypłacania zryczałtowanej diety 

sołtysom. 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu dla członków 

Ochotniczej StraŜy PoŜarnej. 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie objęcia dodatkowych udziałów w 

Spółce z ograniczoną odpowiedzialnością o nazwie „Oświetlenie 
Uliczne i Drogowe” z siedzibą w Kaliszu. 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania 

z placów zabaw zlokalizowanych na terenie Gminy Perzów. 
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13.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu Gminy na 2008r. 
 
14. Wolne głosy i wnioski. 

 

 
Pani Wójt –dzwonił Starosta Kępiński i Pani Dziergwa. Przepraszają  
za nieobecność, ale idą na pogrzeb Dyrektora Sanepidu. 
 
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 
 
Pani Wójt – prosi o rozszerzenie porządku obrad o uchwałę w sprawie 
poboru podatków w drodze inkasa w pkt 10. 
 
Przewodniczący Rady poprosił radnych o głosowanie. 
15 radnych głosowało za nowym porządkiem obrad. 

 
 
 
 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu 
 z poprzedniej sesji bez odczytania, stwierdzając, iŜ protokół został 
wyłoŜony do wglądu przed Sesją , a poza tym jest moŜliwość zapoznania 
się z nim w biurze Rady. 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie  za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej Sesji bez odczytania. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych ; wszyscy radni jednogłośnie 
przyjęli protokół z XIX Sesji bez odczytania. 
 
 
Przewodniczący Rady- korzystając z obecności Pana Oresia, poświęćmy 
chwilę czasu dla Pana Kierownika. 
 
Pan Oreś – ma propozycję, aby zadawać pytania. 
Gospodarka odpadami jest tak tworzona, Ŝe mamy Krajowy Program 
Gospodarki Odpadami oraz na naszym szczeblu: powiatowy i gminny. 
Na terenie powiatu program, dotyczący azbestu ma Gmina Bralin. 
NaleŜy najpierw zlecić inwentaryzację azbestu. Te, które są , są robione 
bardzo szybko. Ten, kto nie będzie ujęty w inwentaryzacji, nie dostanie 
środków na jego usuwanie. Trzeba ustalić priorytety i określić stan 
techniczny azbestu. Starostwo weszło w kontakt z firmą, która 
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specjalizuje się w tworzeniu programu i pozyskiwaniu środków na jego 
usuwanie. Ostatnia nowelizacja ustawy o finansach publicznych zakłada 
likwidację gminnych i powiatowych funduszy ochrony środowiska. 
Zabezpieczyliśmy na program 100 tys.zł. Liczymy, Ŝe gminy powiatowe  
przeznaczą takŜe po 20 tys.zł. 
 
Pani Wójt – robiliśmy inwentaryzację. Mamy około 81 tys.m2 pokryć. 
Radni chcą, aby do końca roku stworzyć program. Ale skoro ma powstać 
powiatowy program. 
 
Pan Oreś – cieszymy się, Ŝe Gmina chce przystąpić do powiatowego 
programu. Ale Ŝeby to miało sens, muszą do tego przystąpić wszyscy. 
 
Przewodniczący Rady – czy w przyszłym roku, jeŜeli ktoś będzie chciał 
usunąć azbest, czy moŜe juŜ liczyć na środki? 
 
Pan Oreś – jeŜeli określimy zasady w programie, to tak. 
 
Radny Stodolski – azbest teŜ zawierają rury wodociągowe. Jest tego  
2 km. TeŜ naleŜałoby to uwzględnić. 
 
Pan Oreś – Gminie nikt nie da na to pieniędzy. To musicie sami zrobić 
z własnych środków. 
 
Pani Wójt – od ostatniej sesji wieść o azbeście się rozeszła, ale 
wyobraŜenie jest błędne. 
 
Radny Kozan – to środki masowego przekazu mówiły o programach. Są 
ludzie, którzy juŜ go ściągnęli. To co mają zrobić? 
 
Pan Oreś – niech chociaŜ zabezpieczą go folią, Ŝeby się to nie kruszyło. 
 
Pani Wójt – robimy program powiatowy, czy gminny? 
 
Pan Oreś – proponuje zacząć od programu gminnego. Jak środki będą z 
dwóch  źródeł, to nic się nie stanie. 
 
Radny Wieczorek – uwaŜa, Ŝe jak ktoś nie będzie chciał zmieniać, to nikt 
go do niczego nie zmusi. 
 
Pan Oreś – to sprawa świadomości. 
 
Radny Wieczorek -to nie świadomość, to ekonomia. 
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Radny Krzywiecki – jeŜeli Gmina chce się zająć eternitem, to lepiej 
będzie, jak Gmina rozpocznie tworzyć swój program. 
 
Pan Oreś – jak będzie program gminny, to moŜecie występować o 
środki. Program powiatowy jest niepewny, bo nie wiadomo czy wszyscy 
przystąpią. 
 
Radna Piekarska – ma 300m2 eternitu. Przy dzisiejszej dochodowości z 
gospodarstwa, nigdy nie będzie mnie stać na wymianę. 
 
Pan Oreś – wiemy, Ŝe to nie jest proces na jeden rok. 
 
Przewodniczący Rady  - jak dach będzie spadać, to wtedy będzie 
zmuszony i wystąpi  o środki. 
 
Radny Wieczorek – pyta o obsadzenia lasami. 
 
Pan Oreś – wydział ochrony środowiska nie zajmuje się lasami. Ten 
obowiązek przejęła Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 
 
Innych pytań nie zgłoszono. Przewodniczący Rady podziękował Panu 
Oresiowi za przyjęcie zaproszenia. 
 
3. Interpelacje. 
 
Radny Kozan –  firma, która składała kamień na parkingu zniszczyła go i 
uwaŜam, Ŝe oni go jeszcze nie naprawili. 
 
Pani Wójt – rozmawiałam. Firma obiecała, Ŝe jutro wszystko naprawi. 
 
Radny Kozan – Pani Dzierga powiedziała, Ŝe trójkąt w Domasłowie 
zaleje asfaltem. Co trzy dni są niszczone znaki i nic nie daje. Była 
propozycja zrobienia dróg równorzędnych. Nie odpowiedziała. 
 
Pani Wójt – rozmawiała z Panią BoŜeną, aby koniecznie dzisiaj była. 
Będzie jeszcze sesja w listopadzie. 
 
Radny Baginski – las państwowy między Perzowem, a  Miechowem. 
Rów tam jest zarośnięty. Proponuje teŜ na skrzyŜowaniu w Domasłowie 
ustawić donicę z kwiatami. 
 
Pani Wójt – jest to droga powiatowa. Zaproszę Panią Dziergwę. 
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Radny Ostrowski – była mowa o  dodatkowym autobusie. Droga 
osiedlowa w Perzowie jest pofałdowana, robią się kałuŜe. 
 
Wójt – w sprawie autobusu – chodzi  o pieniądze. 
 
Pan Mega – w przyszłym roku planuje frezowanie tej drogi. 
 
Radni – oburzają się – co Pan , tam jest 4 cm asfaltu. Frezowanie nic nie 
da. 
 
Radny Ludwikowski – chce dalej wracać do tematu ginbusa. Pyta, czy 
ginbus przyjeŜdŜa pod szkołę? 
 
Pani Wójt – kierowca w Słupi nie będzie nawracał. 
 
Przewodniczący Rady – przy mojej posesji robią przyłącza 
energetyczne. Czy wystąpili o pozwolenie? 
 
Pani Wójt – jak byłam chora, była o  tym mowa. 
 
Przewodniczący Rady – ze mną nikt nie uzgadniał. Zniszczyli mi kwiaty 
przed domem. Proszę sprawdzić, czy były uzgodnienia. 
 
O godz 14.00 na Sesję przyszli przedsiębiorcy z Gminy Perzów. 
 
Przewodniczący Rady wita przedsiębiorców, którzy przyszli w sprawie 
podatku. Pyta czy radni się zgadzają, na omówienie teraz pkt 7. Radni 
wyraŜają zgodę. 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2009r. 
 
Przewodniczący Rady odczytał pismo od przedsiębiorców( w załączeniu) 
 
Pani Wójt – podamy Państwu stawki podatku w ościennych gminach. 
 
Pani Balińska – pyta czy planowana jest podwyŜka w tym roku? 
 
Pani Urbańska – przedstawia stawki obowiązujące w innych gminach. 
 
Pan Nickel – pyta o stawki podatku dla rolników. 
 
Pani Urbańska – zostały ustalone na poziomie roku 2008. 42 zł/q. 
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Radny Wieczorek – w ubiegłym roku wystąpiła znaczna podwyŜka cen 
Ŝyta. 
 
Przedsiębiorcy – nasze produkty nie podroŜały od kilku lat. 
 
Przewodniczący Rady – ceny ustalane przez GUS nie są adekwatne do 
cen zboŜa. Przyznaję, Ŝe rolnicy płacą od ha, a Państwo za metry, ale to 
nie zaleŜy od Gminy. Pani Wójt zaproponowała wzrost 0 4,2%. Rada 
obniŜyła na 17,20 zł. 
 
Pani Wójt – jak obniŜamy podatki, tracimy subwencję, a chcemy coś 
robić w Gminie. Chcemy podjąć uchwałę o pomocy dla przedsiębiorców. 
 
Radny Krzywiecki – pyta, czy spotkania z przedsiębiorcami miały 
miejsce wcześniej? Niepotrzebnie weszliśmy na płaszczyznę rolnik – 
przedsiębiorca. Nie powinno nas to wzajemnie interesować. Ostatnio 
odwiedzają nas nauczyciele i dialog powstał. Ale przedsiębiorca jak chce 
inwestować, to będzie patrzył na stawki. Prosi, aby podnieść obecne o 
20 gr. Bo jak Urząd organizuje imprezy, to wyciągamy rękę do 
przedsiębiorców. 
 
Pani Skarbnik – jest przy konstrukcji budŜetu. Subwencji oświatowej jest 
4 mln. JuŜ w tym roku musieliśmy 1 mln z budŜetu Gminy przeznaczyć 
na oświatę. 
 
Pani Balińska – będziemy płacić podatki, ale chciałaby, aby oddzielić 
pomieszczenia socjalne od reszty produkcyjnej i zróŜnicować środki. 
 
Pani Urbańska – w świetle ustawy nie ma takiej moŜliwości. To jest 
jedna kategoria. 
 
Pani Wójt – Pani Balińska ma rację, ale są przepisy. 
 
Przewodniczący Rady – to Wasze branŜowe związki powinny zwrócić się 
do Sejmu. 
 
Pani Troska – przyjdzie czas, Ŝe będziemy musieli brać kredyt, aby 
zapłacić podatek. W czasie, kiedy nie ma wesel, dla mnie 4 tys. to duŜo. 
 
Przewodniczący Rady – co proponujecie? 
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Przedsiębiorcy – utrzymać stawki na tym samym poziomie. 
 
Przewodniczący rady – są ustawy nadrzędne, na które Rada Gminy nie 
ma wpływu. 
 
Pani Wójt – jak do nas przyjedzie Pan Tusk na otwarcie Orlika, to mu to 
powiedzcie. 
 
Przewodniczący Rady wraca do stawek obowiązujących w innych 
gminach. 
 
Pan Perner – uwaŜa, Ŝe podatek w tym roku nie powinien być 
podniesiony. Jest recesja. 
 
Jarosław Linka – jestem za obniŜeniem podatku, bo przez kilka lat 
mieliśmy w Gminie wiodące stawki w powiecie. Teraz jest recesja, naleŜy 
przedsiębiorcom pomóc. 
 
Radny Pietrus – my bazujemy na podwyŜkach, a nie patrzymy, aby 
przedsiębiorcom polepszyć byt. Jak będziemy mieli niŜsze stawki, to 
będzie więcej przedsiębiorców. Jestem przeciwny podwyŜszeniu 
podatku. 
 
Radny Krzywiecki – Pani Wójt mówiła o programie pomocowym. Proszę 
powiedzieć coś więcej. 
 
Pani Wójt – dzisiaj nie powiem, bo to ma radca. Podatki to podstawa 
egzystencji całej Gminy Perzów. KaŜda wieś ma swoje potrzeby. Nie 
narzekajcie później, Ŝe nic nie będzie robione. 
 
Jarosław Linka – o ile budŜet będzie miał mniej jak nie podwyŜszymy? 
 
Pani Urbańska – 37 tys.zł. 
 
Pani Troska – my teŜ mamy wydatki. KaŜdy przychodzi i chce pomocy, 
ale mi to nie pomoŜe nikt. Cztery wieczorki charytatywnie zrobiłam sama. 
Nikt mi za to nie podziękował. Dlatego zrezygnowałam z tego, bo nikt mi 
nawet nie podziękował. Jeszcze mówili, Ŝe się dorobiłam. Dałam na 
huśtawki, daję na szkoły, ale mi nikt nic nie dał. W mojej branŜy jest kilka 
miesięcy przestoju. 
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Pan Hodyjas – ekonomiści wiedzą, jakie są wydatki reprezentacyjne w 
Gminie. Czy nie więcej stracicie na sponsoringu niŜ zyskacie na tych 
4,2% podwyŜki? 
 
Radny Krzywiecki – nie wchodźmy na płaszczyznę sponsoringu. Czy Wy 
to robicie, aby Wam dziękowano, czy dlatego, Ŝe chcecie? 
 
Przedsiębiorcy – czy jest moŜliwe utrzymanie stawek na tym samym 
poziomie? 
 
Przewodniczący Rady – jest. Pyta przewodniczących Komisji RG, jakie 
mają propozycje. 
 
Radna Gawlik – 17zł/m2 za budynki. 
 
Radna Piekarska – przytacza wyniki ankiety na temat rozwarstwienia 
społecznego . Polska jest na trzecim miejscu. Nasz dobrobyt dzielimy 
bardzo źle. Ja z racji swojej pozycji, będę bronić  tych, co mają najmniej. 
Proponuje stawkę 17 zł/m2. Mimo złych podatków, przedsiębiorczość 
nam się rozwija. 
 
Radny Kozan – propozycja komisji była 17,20. zawsze uwaŜałem, Ŝe 
stawki dla przedsiębiorców były za wysokie. Cieszę się jak powstają 
nowe hale. Podrzynając przedsiębiorców, podrzynamy się sami. 
Proponujemy 17 zł. 
 
Przewodniczący Rady – czy przedsiębiorcy są usatysfakcjonowani tym, 
co zaproponowała Rada. To jest 16 gr więcej w przyszłym roku. 
 
Przedsiębiorcy – a dlaczego więcej? 
 
Przewodniczący Rady – choćby dlatego, Ŝe Pani Wójt zaproponowała 
podwyŜkę o wskaźnik inflacji. 
 
Radny Krzywiecki – dlatego, Ŝe tak zaproponowały Komisje. 
 
Przedsiębiorcy – a co z gruntami? 
 
Przewodniczący Rady – w przyszłym roku proponujemy podwyŜkę  
o 2 grosze na metrze. 
 
Pan Perner – dlaczego jest wzrost podatku? 
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Pani Wójt – musimy dbać o budŜet. 
 
Przewodniczący Rady – musimy dbać o naszą „małą ojczyznę”.  
My wiemy, Ŝe musimy dbać o pieniądze publiczne. Jest apel do Was – 
aby zwracać uwagę , na co idą pieniądze w naszej Gminie. 
 
Pani Wójt – w tamtej kadencji podatki nie były podnoszone, a później był 
płacz. 
 
Jarosław Linka – to po co my walczymy? – o 200 zł? 
 
Radny Krzywiecki – moŜe być 20 zł. Ale nie pociągniemy jako Gmina. 
 
Pani Skarbnik – ja jestem ciekawa co zrobi Rada, jak przyjdzie do 
konstrukcji budŜetu przy stawkach 10 zł. 
 
Przewodniczący Rady – moŜecie korzystać z umorzeń, odroczeń. To jest 
w kompetencji  Wójta. 
 
Przedsiębiorcy – obniŜenie podatku spowoduje mniejsze wpływy, ale 
moŜe nowa firma przyjdzie i uzupełni tę lukę. 
 
Przewodniczący Rady – my nie zwracamy aŜ takiej uwagi na inne gminy. 
Patrzymy na własne podwórko. 
 
Przedsiębiorcy – czy wzrost podatków, to rozwój Gminy? 
 
Radny Krzywiecki – skoro obniŜymy stawki, to naleŜy to nagłośnić, aby 
firmy wiedziały, Ŝe mamy najniŜsze podatki. 
 
Pan Hodyjas – choćbyśmy płacili po 20 zł. , to w naszej Gminie  nic to 
nie zmieni. 
 
Przewodniczący Rady – nie ma juŜ Provimi Petfood, a na tartak teŜ nie 
ma klienta. 
 
Jarosław Linka – przedsiębiorcy proponują zostawić stawki bez zmian. 
 
Przewodniczący Rady – to radny musi zgłosić. 
 
Radny Krzywiecki – ja to proponuję. 
 
Przewodniczący Rady – poddajemy to pod głosowanie. 
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Radny Pietrus – mam wniosek, aby ten punkt jeszcze raz rozpatrzyć na 
najbliŜszej komisji. Przedsiębiorcy dostaną wtedy odpowiedź. 
 
Radny Kozan – proponuje, aby ten punkt odrębnie przedyskutować. 
 
Przewodniczący Rady – pyta Radnych, kto jest za przeniesieniem tego 
punktu na kolejną sesję? 
 
8 radnych głosowało za, 7 radnych głosowało przeciw. 
 
Przewodniczący Rady – punkt ten zostaje odłoŜony na kolejne 
posiedzenie. 
 
W tym momencie przedsiębiorcy opuścili salę obrad. 
 
Radny Krzywiecki – potraktowaliście źle przedsiębiorców. Oni chcieli 
wyjść z decyzją.  
 
Radny Pietrus – moŜe ościenne gminy będą juŜ miały uchwalone stawki. 
 
 
 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy ( treść sprawozdania  
w załączeniu). 
 
Radny Wieczorek – w Miechowie nad stawem jest topola, która moŜe się 
przewrócić na posesję Pana Bednarka. 
 
Pani Wójt – napiszemy wniosek o jeszcze jedną kafejkę internetową oraz 
do fundacji o oddział przedszkolny. 
 
Radni pytają co fundacje chcą w zamian i co będzie po promocyjnym 
okresie. 
 
Pani Wójt nie udzieliła odpowiedzi. 
 
Radny Ludwikowski -  wraca do odbioru dróg w Zbycznie. Kto był 
wykonawcą? 
 
Pan Mega – Firma STRABAG. 
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Radny Ludwikowski – firma beznadziejna, ale reklamację wykonała 
super. Porównując firmę Przybylskiego i STRABAG, to ta była 
bezkonkurencyjna. 
 
Radny Wodziak – czy woda na osiedlu jest zrobiona? Ile to kosztowało? 
 
Pan Mega – 24 tys.zł. 
 
Radny Kozan – na naszej drodze teŜ są rakowiny. Inspektor nadzoru 
mówił nam, Ŝe tego nie da się juŜ poprawić. 
Wnioskowałem o wierzby nad stawem w Domasłowie, aby je przyciąć. 
 
Pani Wójt – dzwoniliśmy do sołtysów. To, co było zgłoszone, jest 
zrobione. 
 
Pani Gosek – coraz więcej młodzieŜy bierze narkotyki. Rodzice proszą o 
pogadanki. Jak rozpoznać, Ŝe dziecko bierze narkotyki? 
 
Pani Wójt – zrobimy w Szkole w Trębaczowie. Powiadomimy o terminie. 
 
 
5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Brałem udział w spotkaniu z urbanistą oraz w uroczystości z okazji 
przyznania Staroście Kępińskiemu orderu radości. 
Otrzymałem pisma: 
- od Wojewody Wielkopolskiego oraz z RIO 
- od Dyrektora Zespołu Szkół w Trębaczowie 
- od Wójta Gminy Bralin w sprawie kanalizacji. 
 
Pani Wójt – ubolewa nad tym pismem. Zmieniliśmy koncepcję ze Słupii 
na  Domasłów. Było podpisane porozumienie. My szanujemy 
postanowienia. Zleciliśmy dokumentację na Domasłów. 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ceny skupu Ŝyta  
za podstawę obliczania podatku rolnego. 
 
Przewodniczący Rady – otwieram dyskusję. 
 
Radny Kozan – to było juŜ dyskutowane. 
 
Przewodniczący Rady – poprosił przewodniczących Komisji RG  
o propozycje. 
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Przewodniczący Kozan – 42 zł. 
Przewodnicząca Gawlik – 42 zł. 
Przewodnicząca Piekarska – 42 zł. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
14 radnych głosowało za przyjęciem uchwały, 1 radny wstrzymał się od 
głosu. 
Uchwała została podjęta   i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. 
 
Przewodniczący Rady – poprosił przewodniczących Komisji RG  
o propozycje. 
 
Przewodniczący Kozan – 13 zł. 
Przewodnicząca Gawlik – 13 zł. 
Przewodnicząca Piekarska – 13 zł. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
13 radnych głosowało za przyjęciem uchwały,1 radny głosował przeciw, 
1 radny wstrzymał się od głosu. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wypłacania zryczałtowanej 
diety sołtysom. 
 
Przewodniczący Rady – poprosił przewodniczących Komisji RG  
o propozycje. 
 
Przewodniczący Kozan – 150 zł. ekwiwalent, 25 zł za udział w sesji RG, 
5% od inkasa podatku. 
Przewodnicząca Gawlik – 150 zł. ekwiwalent, 25 zł za udział w sesji RG, 
5% od inkasa podatku. 
Przewodnicząca Piekarska – 150 zł. ekwiwalent, 25 zł za udział w sesji 
RG, 5% od inkasa podatku. 
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Przewodniczący Rady – pisaliście pismo Sołtysi, a w piśmie są 
przekłamania. Pani Sekretarz dzwoniła do Gmin i stawki się róŜnią. 
 
Pani Brząkała – byłam na zebraniu w Baranowie i byli przedstawiciele 
innych gmin, tylko z naszej nie było nikogo. Tam kaŜdy podawał jakie 
stawki obowiązują w jego gminie. Gdybyście byli, to byście słyszeli. 
 
Pani Sekretarz – tłumaczy, Ŝe ma informację z uchwał  - z ust Sekretarza 
i pracownika Biura Rady Gminy. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
14 radnych głosowało za przyjęciem uchwały,1 radny głosował przeciw. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa. 
 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
13 radnych głosowało za przyjęciem uchwały, 2 radnych głosowało 
przeciw. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu dla członków 
Ochotniczej StraŜy PoŜarnej. 
 
Radny Ostrowski – proponuje przyjąć stawki ustalone na posiedzeniu 
Komisji RG. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
15 radnych głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie  i stanowi załącznik do protokołu. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie objęcia dodatkowych udziałów  
w Spółce z ograniczoną odpowiedzialnością o nazwie „Oświetlenie 
Uliczne i Drogowe” z siedzibą w Kaliszu. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
14 radnych głosowało za przyjęciem uchwały, 1 radny wstrzymał się  
od głosu. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu 
korzystania z placów zabaw zlokalizowanych na terenie Gminy 
Perzów. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
15 radnych głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu Gminy na 2008r. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
15 radnych głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
15. Wolne głosy i wnioski.  
 
Radny Kłodnicki – chodzi o ścinanie drzew i wyłączanie w związku z tym 
prądu. Proszę to robić jak nie ma zajęć w szkole. Nie sposób prowadzić 
zajęć, jak nie ma światła. 
 
Pani Grzegorek – dziękuje radnym za uchwałę. My teŜ jesteśmy  
z wyboru. Ta dieta zaleŜy od radnych i to jest niesprawiedliwe. Jest nam 
przykro, Ŝe jesteśmy posądzani o manipulację. 
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Przewodniczący Rady – pisząc pismo do Rady, naleŜy sprawdzić co się 
pisze. Pani Sekretarz teŜ to sprawdzi. JeŜeli Pani Sekretarz się myli, to 
przeproszę, a jak sołtysi, to Wy przeprosicie. 
 
Pani Wójt – my Was szanujemy i dziękuję Radzie za uchwałę. 
 
Radna Gawlik – prosi o tabelę z liczbą uczniów i nauczycieli. Prosi  
o komisję na temat oświaty. 
 
Pani Wójt – musimy zrobić sesję. Będzie oświata i podatek  
od nieruchomości. 
 
Innych wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący Rady podziękował 
wszystkim obecnym i zamknął obrady XX Sesji Rady Gminy Perzów. 
 
 
Protokół spisała: Joanna Bednarek 


